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Moje Interpelacja dotyczy oświetlenia miejskiego. �1
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Stan faktyczny: 

Nie od dzisiaj wiadome, że mamy w naszym mieście duże problemy z eświetleniem ulicznym. 
Mam tutaj na myśli liczne awarie, brak oświetlenia na nowych osiedlach czy niektórych 
wsiach czy też problem niewłaściwie, bądź w ogóle nie doświetlanych pr·zejść dla pieszych. 
Na początku 2018 roku gmina podjęta działania zmierzające do wyłonienia w partnerstwie 
publiczno-prywatnym wykonawcy, który zmodernizowałby oświetlenie w naszym mieście. 
Niestety nie udała się dokończyć precedury ze względu na długie, obligatoryjne terminy, 
wynikające z ustawy perządkującej tego typu postepowania. 
Nie mniej jednak pod koniec poprzedniej kadencji odbyły się już dwie tury dialogu 
konkurencyjnego i byliśmy już w zasadzie na ostatniej prostej zmierzającej do stworzenia 
SIWZ-u a następnie d0 ogłeszenla przetargu I wyłonienia wykonawcy. 

leważ od wybarów minęło już kilka tygodni, a wiec zakładam że był czas na to, aby 
ać się z dokumentacja oraz z przeprowadzoną do tej pory procedurą wyłonienia 

nowego oświetlenia z inteligentnym sterowaAlem -chciałem zapytać: 
etnfe zostaną podjęte I czy w ogóle zostaną podjęte kolejne kroki związane z 

Iem procedury wyłonienia wykonawcy oświetlenia? 

Z poważaniem 

Mariusz Mlłun 
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